
Schriftelijke vragen van BVNL Haarlem aan het College van 
Burgemeester en Wethouders mbt het voorgenomen AZC aan de 
Meesterlottelaan en de Dreef 

 
 

1. Bent u ervan op de hoogte dat als de gemeente Haarlem niet voldoet aan de 
opdracht van de minister om op basis van de Spreidingswet vluchtelingen op 
te nemen in asielzoekerscentra, daaruit geen negatieve gevolgen voor de 
gemeente voortvloeien? Zo nee, verandert dat uw opvatting over de inrichting 
van een asielzoekerscentrum in het Haarlemmerhoutkwartier?   

2. Bent u voor of tegen de vestiging van een asielzoekerscentrum in het 
Haarlemmerhoutkwartier en kunt u uw opvatting hierover beargumenteren? 

3. Wat denkt u dat de invloed is van dergelijke grote groepen vluchtelingen op de 
veiligheid van de buurtbewoners? Graag een gemotiveerde onderbouwing van 
uw standpunt. 

4. In het geval van (ernstige) incidenten met en door bewoners van het 
asielzoekerscentrum, voelt u zich hiervoor dan persoonlijk verantwoordelijk? 
Waarom wel of niet? 

5. Bent u bereid om, in het geval van een ernstig incident met/door een bewoner 
van het asielzoekerscentrum, uw verantwoordelijkheid te nemen en af te 
treden, indien u voorstander was van dit opvangcentrum? Zo nee, waarom 
niet? 

6. Wie is er naar uw mening verantwoordelijk als er een (ernstig) incident 
plaatsvindt met/door een bewoner van het asielzoekerscentrum? 

7. Wat gaat u als bewindspersoon doen wanneer er een (ernstig) incident 
plaatsvindt met/door een bewoner van dit asielzoekerscentrum? 

8. Wat is uw mening over/visie op de manier waarop het COA en uw Voorzitter, 
burgemeester Jos Wienen, het proces rondom de komst van dit 
asielzoekerscentrum tot nu toe hebben vormgegeven? 

9. Bent u van mening dat de buurt en de belanghebbenden (zoals de 
ondernemers die op dit moment gevestigd zijn aan de Dreef) juist zijn 
geïnformeerd en voldoende inspraak hebben gehad in de procesvoering van 
dit asielzoekerscentrum? Zo ja, waarom vindt u dat? Zo nee, vindt u dan niet 
dat de plannen voor dit opvangcentrum gestaakt moeten worden ivm het 
gebrek aan draagvlak in de buurt? Zo nee, waarom niet? 

10. Was u op de hoogte van de gang van zaken door het COA en burgemeester 
Wienen rondom dit asielzoekerscentrum? Van welke informatie die inmiddels 
openbaar is was u wel op de hoogte en wat wist u niet? Indien u bepaalde 
informatie wel had, heeft u daarop geacteerd? Zo ja, op welke manier, zo nee, 
waarom niet?  


